
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. december 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 231 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra udvalget. 

 

Spørgsmål nr. 231:  

”Ministeriets status til Finansudvalget 2015 indeholder en fremdriftsrapportering om 

kvalitetsfondsbyggerierne, hvor det er muligt at sammenholde det forventede ibrug-

tagningsår med det, som ministeriet forventede ved hhv. det endelige tilsagn, udbe-

talingsanmodningen og aktuelt. Der er ikke en fremdriftsrapportering med i kvartals-

rapporteringen, som Sundheds- og Ældreudvalget får oversendt. Vil ministeren derfor 

forklare, om de enkelte projekter er i det stade, som ministeren og regionerne for-

ventede ved hhv. det endelige tilsagn, ved udbetalingsanmodningen og på nuværen-

de tidspunkt?” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriets årlige status for kvalitetsfondsbyggerierne til Finans-

udvalget vil blive oversendt til Finansudvalget og Sundheds- og Ældreudvalget inden 

jul. Den vil indeholde en fremdriftsrapportering ligesom den omtalte fra 2015.  
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